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Skupščine občine Vič-Rudnik
in (ne)izvolitvi novega
izvršnega sveta

Že od začetka lanske jeseni, ko je bil predsednik
izvršnega sveta obfine Ljubljana Vič-Rudnik, go-
spod Davor Valentinčič, imenovan za ministra, ima-
mo v naši občini izvršni svel v odstopu. Decembra je
bil za novega mandatarja povsem zakonito izvoljen
gospod Leopold Pristavec, vendar doslej ie ni prišlo
do izvolitve novega IS, ker nekatere stranke, to je
LDS in ZL z nesklepčnostjo na vsaki skupni seji

zborov občinske skupSčine preprečijo volitve. Posle-
dice takega neodgovornega početja za razvoj in nor-
malno delovanje komunale, sociale. gospodarstva.
šolstva itd... v občini bodo kmalu usodne. Nasprot-
na stran, to je stranke bivšega DEMOS-a seveda
upravičeno nasprotujejo, da bi v nedogled vladal
izvršni svet v odstopu, ki kot tak ne more kvalitetno
in odgovorno opravljati svojega dela. Tako je delo
skupščine občine Vič-Rudnik že več kot pol leta
blokirano, ni mogoie sprejeti ne proračuna za leto
1993, ne razvojnih nalog občine za leto 1993, ne
česarkoli tretjega.

Socialdemokrati občine Vič-Rudnik, ki se zaveda-
mo hudih posledic za so naSo občino, ki bodo nasto-
pile, če se bo blokada delovanja skupščtne še nada-
ljevala, predlagamo. da se čimprej izvoli nov izvršni
svet in tako zagotovi normalno funkcioniranje občin-
skih upravnih organov. Delegati SDSS v skupščini
obfine Vič-Rudnik doslej nismo nikdar sodelovali
pri blokadi delovanja skupščine in tega tudi ne name-
ravamo početi vnaprej, ker se zavedamo svoje odgo-
vornosti za neovirano deiovanje občine. Ravno tako
vemo, da so nas ljudje izvolili zato, da delamo, ne pa
zato, da bi se šli obstrukcije, kot se jih gredo nekateri
drugi. Seveda pa ne pristajamo na pritlehne igrice
nekaterih strank in zahtevamo, da se zadeve odvijajo
zakonito po obstoje&h pravilih. Zato hočemo, da se
brez odlašanja izvoli nov izvršni svet.
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